
 

Referat af skolebestyrelsesmøde d.20.juni 2024 kl. 18.00 – 20.00 

på Ganløse Skole 

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

 

 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann (8.A) 

Mathilde Wilmann Søndergaard (8.C) 

  

 

   

 



Afbud: 

Deltog ikke:  

Camilla 

 
 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Godkendt 

Pkt. 2   Nyt fra elevrådet v. Esther og Mathilde  15 min. 

Indhold: Intet nyt siden sidst 

Beslutning  

Pkt.3  Overgang til 7. årgang - hvordan arbejder vi med det? 35 min.  

Afdelingsleder for udskolingen deltager (PD) 

  

 

Indhold: PD har lavet præsentation (lagt som bilag til referat). 

• Ved fyraftensmødet for kommende 7.kl blev hele lærerteamet 

præsenteret for elever og forældre.  

• Der sker løbende justeringer i form af små tjek in til fag og lærere.  

• Der er planlagt overlevering af børn fra 6.-7.kl. teams. 

• Der arbejdes med trivselshandleplaner ud fra indsamlet data. PD 

beskrev ud fra trivselsspørgsmålene hvordan man griber arbejdet an. 

• Indre styrke-projektet forløber over tre år, og implementeres fra 

kommende skoleår desuden på mellemtrinnet.  

• Der er tilknyttet praksiskonsulent ifht at styrke trivslen på 7. årgang.  

• Det er nu blevet muligt at skabe et fysisk unge-miljø, da vi samler 7.-

9.kl. – evt. med mulighed for at forblive i samme lokale hele 

udskolingstiden. Der etableres to nye klasselokaler på 

udskolingsgangen.  

• Forældremødeformen fornyes, så man fjerner ”tour de fag”, med 

fokus på hvilke voksne de skal have i alle fag. Lærerne har fokus på 

det relationelle arbejde.  

• Ung Egedal kommer og præsenterer deres materiale og tilbud. 

Hyttetur på 7.årgang afvikles på samme tid og sted for alle klasser i 

fællesskab. De har aktiviteter hver for sig i dagtimerne  og fælles om 

aftenen.  

• Der er et godt samarbejde med SSP-konsulenterne, som laver 

workshops vedr. ting der skal være opmærksomhed på. De kan 

bestilles til særlige indsatser. 

• Venskabsklasser har aktiviteter sammen, hvilket planlægges i 

forberedelsesugerne. 



• Der er gode ture til mange forskellige steder, som danner grobund for 

et bredere kendskab til verden omkring os.  

Kommentarer og spørgsmål:  

KCG er inviteret med alle de relevante fora det er muligt for dem at deltage 

i. De er ikke en integreret del af pilotprojektet, men kan evt. komme med, 

når skolen får sin egen tovholder i Inde Styrke. Afd.leder fra KCG er god til 

at sikre afdelingens deltagelse, hvor det er muligt.  

Der spørges ind til elever, der vælger andre skoler end Ganløse I overgangen 

til udskolingen:  

Skolen følger sagerne og kender historikkerne.  

Simone beder om status på udskolingen. PD beskriver dette, med udg.punkt 

i at de ansatte støtter solidt op om udskolingen. Der er en høj faglighed blandt 

eleverne.  

SU beskriver at eleverne også bliver ramt af narrativer som løber på sociale 

medier. Disse skal samles op. De kommer i klemme i de voksnes narrativer.  

Der samles op på effekten af 6.kl.dagen i løbet af næste skoleår, så vi kan 

danne et realistisk billede af, om det har haft den ønskede effekt.  

Beslutning:  

Pkt. 4  Drøftelse og beslutning vedr. evt. oplæg/temaaften  15 min. 

med fokus på Ungeprofilundersøgelsen 

Afdelingsleder for udskolingen deltager 
Indhold: Evt. nedsættelse af en arbejdsgruppe 

PD foreslår at der evt. kan være et fælles arrangement, så vi ikke trækker 

unødige ressourcer fra SSP. Viden ligger på skolen, møde faciliteres af skole 

og SSP.  

 

PD beskriver hvad SSP kommer ud med ifht. nye tiltag 

 

Det ønskes, at alkoholdrøftelsen gerne skal starte i 7.klasse. Der er 

opmærksomhed på forebyggelse tidligere i forløbet trods SSP´s modstand. 

Evt. også med fokus på mellemtrinnet i nogle tilfælde. (diskrimination og 

adfærd). 

 

Beslutning: Med udgangspunkt i at skolens ledere og medarbejdere har fået fremlagt og 

kender Ungeprofil-undersøgelsen besluttes det at undlade at bruge 

ressourcer herpå.  

 

Der ønskes derimod andre oplæg fra SSP. PD videregiver følgende til SSP: 

Ønske om at forældremøder om alkohol kommer til at ligge tidligere 

Ønske om oplæg vedr. diskriminerende adfærd   

.  

 

Pkt. 5  Kommende skoleårs planlægning      15 min. 



Indhold: Prioriteringer mm. 

LI gennemgik nedslag fra skoleårets planlægning: 

Nye medarbejdere 

Årets overordnede fokus er trivsel 

Skemaprioriteringer 

 

SB`s fokusområder: 

Jeanné nævner risikoen for at blive marginaliseret af en eller anden årsag 

fra de fællesskaber man tilhører, fx ifht seksuelle præferencer, særlige 

interesser som ikke er flertallets osv, og opfordrer til opmærksomhed på 

dette 

Simone har en i sit netværk, der kunne holde oplæg/levere viden vedr. 

transport 

 

Beslutning: Simone undersøger nærmere om oplæg om emnet ”bæredygtighed ifht. 

transport”. 

Pkt. 6  

 

Forpersonens beretning/nyhedsbrev fra skolebestyrelsen?   15 min.  

Indhold:  Simone fremlægger beretningen. Der læses korrektur af Jeanné.  

Beslutning: Lægges som bilag til referatet.  

Pkt. 7  

 

Mødeplanlægning og evaluering af samarbejdet  15 min.

   

Indhold: LI har udsendt mødedatoer til gennemsyn.   

På første møde efter sommerferien drøftes årshjul og skoleårets 

fokusområder. 

 

Beslutning: Møderækken er som udgangspunkt godkendt. SB sender evt. kommentarer 

til LI.  

Pkt. 8 

 

Evt.     5 min. 

Indhold: Høring af ferie – ingen kommentarer. Li udarbejder høringssvar.  

 

Kursus for SB d.12 sept. Kl. 17.00 – 20.00. ’’Følgeskabet’’ står for kurset.  

Simone opfordrer til at deltage – og det er et godt afsæt for bestyrelsens 

arbejde. ”Følgeskabet” laver desuden webinarer o.l. der kan bruges som 

afsæt for bestyrelsens arbejde.  

 

Der er et ønske om at SB deltager på forældremøder, hvor de kort 

præsenterer sig samt evt. siger lidt om bestyrelsens arbejde. Er der 

mulighed for at fordele sig på følgende møder/datoer? 

Forældremøder Ganløse:  

0.-1. årgang: d. 29. august 

2.-3.årgang: Eftersendes 

4.-6.årgang: d. 10.september 

7. årgang: d. 27. august 

8.-9. årgang: d. 17.sept.  



 

Kommende punkter:  

• Opfølgning principper og valgte politikker udsættes til augustmøde 

• Arbejdet med de stærkeste elever/talenter – udsættes  

• Tildelingsmodellen – styrker og udfordringer - udsættes 

 

Mødedato 

Møderne ligger fra kl. 18.00 – 20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Ændring: torsdag d. 7/9 

Grundet udarbejdelse af høringssvar med 

deadline d. 8/9. 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 26/9 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 14/11 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 18/1 

 

Slagslunde Skole 

Onsdag d. 7/2 kl. 17.00 – 18.30 

 

Dialogmøde på Rådhuset 

Tirsdag d. 20/2 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 4/4 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 14/5 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 20/6 

 

Ganløse Skole 

 

 

 

 

 

  

 

Forældremøder Slagslunde: 

Eftersendes 

Beslutning: Møde slut 20.15. 


